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Nordvestbanen 
 
Den 16. august 2014 indvies den sidste del af dobbeltsporet fra Hvalsø til Holbæk med 

deltagelse af Transportministeren, hvorefter vi har et dejligt dobbeltspor hele strækningen 

mellem København og Holbæk. 

Imidlertid ville vi borgere i Lejre Kommune være bedre tjent uden noget dobbeltspor, idet den 

kommende køreplan reducerer vore afgange til timedrift mod nu halvtimedrift. 

Lejre Kommune er en udpræget pendlerkommune. Det forlyder, at 2.000 eller flere dagligt 

bruger forbindelsen herfra, mens tallet er langt under det halve længere ude fra på 

strækningen. 

Jeg finder dette helt grotesk, og opfordrer samtidigt samtlige Folketingets medlemmer af 

Transportudvalget at give dette en relevant behandling. 

 

Med venlig hilsen 

Svend Enghøj Andersen 
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